
SØNDRE NORDSTRAND   

MILJØPARTIET DE GRØNNE   

Årsmøte 

onsdag 12. februar 2025 

 kl 18.00  

Endelig innkalling med sakspapirer   

NÅR: onsdag 12.februar kl 18.00  

HVOR: Holmlia Senter, 6. etasje, bydelsadministrasjonen 

Holmliaveien 75, 1255 Oslo  

Fra kl 18.00 til 19.00 er det åpent møte og innledninger. 

Kl 19 starter selve årsmøtet. 

Hvordan kommer jeg dit?  

Bruk inngangsdøra til bydelshuset som er på utsiden/til høyre  for 

Meny. Du finner denne ved det lille torget på sørvestsiden av  

bygget, like ved en liten lekeplass med en sklie. Ta heisen eller  

trappene opp til sjette etasje.  

Ring på telefonnummeret 95191622, eller send en e-post til  

zdenacervenka1@gmail.com hvis du lurer på noe. 

 

 



ORIENTERING  
Vi får besøk på årsmøtet fra Herman Søndenaa og Sigrid Heiberg. Det vil være åpent møte 

første timen fra kl 18 til kl 19.  

 

Herman Søndenaa  er byutviklingspolitiker for MDG i Oslo og er 

vara i bystyret. Han er tidligere byrådssekretær for byutvikling og 

skal innlede om byutvikling i områder med levekårsutfordringer.  

 

 

Sigrid Zurbuchen Heiberg er vara Stortingsrepresentant for 

MDG og fylkesleder i Oslo MDG. Hun snakket om kuttene i 

bydeles budsjetter fra Stortingets talestol i før jul og viser et stort 

engasjement for Gaza og det Palestinske folk. Sigrid skal fortelle 

om arbeidet på Stortinget og om MDGs utenrikspolitikk.  

 

Maren Esmark er bydelsrepresentant for MDG i Søndre 

Nordstrand og hun skal fortelle om arbeidet i Bydelsutvalget 

og noen av sakene MDG har vært særlig engasjert i siste året. 

Det blir god tid til spørsmål og diskusjon med innledere. 

 

 

 

 



SAK 1. KONSTITUERING  
1a Valg av ordstyrer  

Forslag til vedtak: Joakim Kosmo velges som ordstyrer.  

1b Valg av referent   

Forslag til vedtak: xxxxx velges som referent.   

1c Valg av protokollunderskriver  

Forslag til vedtak: xxxx velges som protokollunderskriver  

1d Godkjenning av innkalling   

Første innkalling ble sendt 12. januar 2025. Andre innkalling med sakspapirer ble sendt  ut 

8.februar 2025 (dette dokumentet du leser nå).  

Forslag til vedtak: Innkallingen godkjennes  

1e Godkjenning av dagsorden   

Forslag til dagsorden Søndre Nordstrand MDG årsmøte 2025  

Dagsorden:   

Sak 1: Konstituering 

Valg av ordstyrer, referent og protokollunderskrivere  

Sak 2: Årsmelding 2024 

Sak 3: Regnskap 2024 og budsjett 2025  

Sak 4: Innkomne saker til behandling av årsmøtet  

Sak 5: Valg 

Valg av styremedlemmer, styreleder og nestleder og valgkomite, og valg av delegat til landsmøtet og 
valg av revisor  

Forslag til vedtak: Dagsorden godkjennes 

 

 

 

 

 

SAK 2. ÅRSMELDING  



 
Generelt om året 2024 

MDG Søndre Nordstrand har vært aktive sentralt i MDG gjennom Zdenas arbeid som deltager i 
nominasjonskomiteen for Oslo MDG opp mot Stortingsvalget. Vi har også møtt på alle 
representantskapsmøter i Oslo MDG, deltatt på landsmøte og vært med på samling for fylkes- og 
lokallag i januar og på Oslo MDGs høstkonferanse. Også har vi gitt mange gode innspill til utkastet til 
partiprogram da det var på første høring og deltatt på nominasjonsmøtet til Stortingsvalget for Oslo. 
Anne Dubrau fra Søndre Nordstrand står som nummer 19 på listen.  

Det har vært mange saker i bydelsutvalget som MDG har vært aktive i  og tatt eierskap til, særlig 
gjelder det Mortensrud utbyggingen, Rosenholmutbyggingen og kampen for å hindre utplassering av 
midlertidige omsorgsboliger i grøntområder på Holmlia. På slutten av året dominerte budsjettkuttene 
fra byrådet arbeidet vårt.   

MDG har også deltatt på arrangementer i Tornerosehagen ved Nordåsveien, og var med på 
protestmarkeringen mot midlertidige brakker i Ravnåsen og ved Nordre Ås barnehage. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Bildene viser markeringen ved 
Ravnåsveien i april 2024 og det flotte seljetreet som vokser i Tornerosehagen, og som trolig er et av 
Norges største seljetrær. 

 

 

 

I mai kom Stortingsrepresentant Rasmus Hansson til Hvervenbukta da MDG Søndre Nordstrand 
arrangerte åpent møte om Oslofjorden.  



 

I desember ble en aksjonsgruppe opprettet som kaller seg 
Osloprotest mot budsjettkutt. Det var engasjerte lokale ildsjeler som gjorde en kjempeflott jobb! Det 
ble arrangert en stor markering på Holmlia senter torsdag 5.desember med mange appellanter, 
sentrale politikere og en rekke lokale representanter. Det gikk fakkeltog fra Låven fritidsklubb på 
Lerdal og fra Søndre Ås gård. Fra MDG holdt Eivind Trædal en flott appell og partileder Arild 
Hermstad var til stede. Også utenfor rådhuset ble det arrangert markering den dagen byrådet vedtok 
budsjettet. 

 

 



 



 

Opptaket kan sees på Facebook 

 

 

 

 

 

https://www.facebook.com/reel/1141838560838278


 

 

Her er noen av mediesakene med MDG i forbindelse med budsjettet i bydelen: 

 

Politikk, Bydel Søndre Nordstrand | Nå skal budsjettkuttene i Søndre 

diskuteres på Stortinget: – Burde vært unødvendig 

 

https://www.noblad.no/na-skal-budsjettkuttene-i-sondre-diskuteres-pa-stortinget-burde-vart-unodvendig/s/5-56-886367
https://www.noblad.no/na-skal-budsjettkuttene-i-sondre-diskuteres-pa-stortinget-burde-vart-unodvendig/s/5-56-886367


 

Fattigdom, Søndre Nordstrand | En oppskrift på å etablere nye ghettoer 

 

https://www.ao.no/en-oppskrift-pa-a-etablere-nye-ghettoer/o/5-128-938007?fbclid=IwY2xjawIUOdxleHRuA2FlbQIxMAABHbD62C1TyECDmNbXTEI-L9PtbSUq5iH8qX0E6DegPTL6LAaaEF0dIPjOZQ_aem_NzSXn8DqpnRxjcxC0lebdA


 

Stortingsrepresentant Sigrid Zurbuchen Heibergfra MDG holdt et flott innlegg på 

Stortingets talerstol til støtte for bydel Søndre Nordstrand da byrådet dramatisk kuttet 

overføringen våre. Opptaket kan sees på Facebook 

 

mailto:SigridZurbuchen.Heiberg@oslobystyre.no
https://www.facebook.com/reel/3689133611377629


Saker i bydelsutvalget som MDG har fremmet: 

MIdlertidige brakker i Ravnåsveien: Etter forslag fra MDG ble det siste og 

korteste forslaget vedtatt i BU.  

 

Vedtak i BU 18.april 2024 etter forslag fra MDG 

Alle utbyggings- og utviklingssaker som involverer permanent eller midlertidig tap av 

natur skal til behandling i bydelsutvalget. Dette gjelder også natur hvor arealet er regulert 

til utbyggingsformål, og da skal bydelsutvalget varsles når en konkret naturnedbygging 

planlegges. Bydelsadministrasjonen skal varsle bydelsutvalget om slike saker så fort 

bydelsadministrasjonen er blitt gjort klar over en slik utbygging. I andre saker som har 

vesentlige konsekvenser for miljø, skal også bydelsadministrasjonen varsle bydelsutvalget. 

Sak 57/24: Bevar Tornerosenhagen ved Broa Aktivitetshus 

Bydelsutvalget i Søndre Nordstrand ber bydelsadministrasjonen om å få 

utbyggingsplanene i Nordåsveien 171-173 til behandling når det kommer på offentlig 

ettersyn. Bydelsutvalget i Søndre Nordstrand ber plan- og bygningsetaten om å ivareta 

grøntområdet som kalles Tornerosehagen ved siden av Broa Aktivitetshus. Dersom deler av 

området skal bygges ut ber BU om at det store seljetreet og de gamle og store edelløvtrærne 

samt de eldste furuene og de unike gamle hageplantene bevares. 

Medlemstall  

Per 01.01.2025 hadde Søndre Nordstrand MDG 97 medlemmer, og det er 3 flere enn pr 01.01.2024.  
Vi fikk flere nye medlemmer i desember 2024.   

Forslag til vedtak  
Årsmøtet godkjenner årsmeldingen for 2024. 

 



SAK 3. ØKONOMI  
a) Regnskap 2024:   

 

Forslag til vedtak: Årsmøtet godkjenner regnskapet for 2024 

b) Budsjett 2025  

Styret vil legge frem et forslag til budsjett på årsmøtet. 

 

Forslag til vedtak: Årsmøtet godkjenner budsjett for 2025.  

 

 

SAK 4. INNKOMNE SAKER   



Det er ikke meldt inn noen saker til årsmøtet. Styret ønsker innspill og diskusjon om hvordan 

Søndre Nordstrand kan bidra i valgkampen for Stortingsvalget høsten 2025 

 

SAK 5. VALG  

Valg av styret for 2025  

Komiteens arbeid  
På årsmøtet i 2024 ble Hermann Søndanaa valgt som valgkomite, og det stod i vedtaket at 
styret i lokallaget kunne supplere valgkomiteen. Styret er glade for at Eirik Johannessen har 
sagt seg villig til å være med i valgkomiteen, og det ble besluttet på styremøte 27.januar 
2025. 

 

Valgkomiteens innstilling vil bli lagt frem på årsmøtet. 

 

 

 


